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Ärende 27 Skrivelse Evakueringen av 

Alströmer– och Fridhemmet. 

Charlotta Schenholm (L)  

Henrik Sjölander m.fl. (M) 

 

Skrivelse Planering och genomförande av evakueringen av Alströmerhemmet 
och Fridhemmet.  

 

1. Hur ser planeringen av evakueringen av servicehemmet Fridhemmet ut? Var erbjuds 

de boende nya lägenheter och hur många har tackat ja.  

2. Hur många har idag flyttat från Fridhemmet och vart har de flyttat?  

3. Hur ser planeringen av evakueringen av vård- och omsorgsboendet Alströmerhemmet 

ut? Var erbjuds de boende nya bostäder 

4. Hur många har idag flyttat från Alströmmerhemmet alt tackat ja till ett erbjudande? 

5. Vilket stöd får förvaltningen från äldrenämnden resp. Micasa när det gäller 

evakueringen och att hitta lämpliga lokaler?  

6. Hur ser den övergripande planen ut för att erbjuda nya äldre biståndsbedömt boende i 

form av serviceboende respektive vård – och omsorgsboende då målgruppen ökar 

under den närmsta åren? 

7. Hur ser möjligheten och planen ut för att kunna behålla välfungerande arbetsteam 

intakta? 

8. Vem i staden är ansvarig för den övergripande planeringen och framförhållningen så 

att inte varje stadsdel behöver lösa problemet enskilt då framtida vård- och 

omsorgsboende behöver renoveras?  

9. Vilka lärdomar har förvaltningen gjort fram till dags dato? 

 

I juni behandlade vi ärendet om behovet av renovering av fastigheten Trossen som innehåller 

både vård– och omsorgboende på 110 lägenhet och servicebostäder på 135 lägenheter, totalt 

nästan 250 bostäder. Både vård– och omsorgsboende och serviceboende är biståndsbedömt 

och utgår från den sökandes aktuella behov av vård, trygghet och ålder.  

 

I boendeplanen för äldre år 2025 med utblick mot 2050 så skriver man ”Region innerstaden 

anser att det är mycket viktigt att seniorbostäder inte tillskapas genom omvandling av 

servicehus eller vård– och omsorgsboenden med tanke på det prognosticerade underskottet av 

platser i vård– och omsorgsboende” sid 20. Boendeplanen tog stadsdelsnämnden beslut om så 



sent som på mötet den 25:e april 2024. Man skriver också i boendeplanen att i enlighet med 

Micasas utredning behöver Väderkvarnens servicehus på 25 platser sannolikt evakueras 2027.   

 

Nu har processen kommit längre och då ärendet inte återremitterades som vi begärde på 

nämnden i juni undrar vi nu hur arbetet framskrider, se de inledande frågorna.  


